

TAIWAN  
台湾



7天DAYS 6晚NIGHTS

# 台湾轻松游

Relaxing Taiwan

## 行程精粹 HIGHLIGHT

- 一晚入住头城休闲农场  
1N stay at Toucheng Leisure Farm
- 鹿港老街  
Lu Gang Old Street
- 中社花海  
Zhongshe Flower Market
- 日月潭风景区  
Sun Moon Lake

## 特选膳食 Special Cuisine



- 四季蒸笼宴  
Four Seasons Steaming Feast
- 丸林卤肉饭  
Jiulin Braised Meat Rice
- 农场自助餐  
Leisure Farm Buffet

7天6晚

# 台湾轻松游

Tour Code: 7TRT (G5.5)



俊旅游 603-8060 1199



## 1 吉隆坡 ✈️ 台北 🚌 宜兰

(机上用餐/晚)

- 📍 汤围沟公园 — 以充满禅意的桧木风吕建筑而成，简约的装置，安抚着旅客浮动的心。
- 📍 头城休闲农场 — 位于宜兰县头城乡，占地约120公顷。可以享受优美的自然环境，以轻松的方式体验农业生活方式。  
(天灯DIY)

## 2 宜兰 🚌 台中

(早/午/-)

- 📍 日月潭风景区 — 日月潭位于南投，是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮，向西侧望又如月钩，因而得名。  
(自费游船)
- 📍 文武庙 — 文武庙背山面湖，地势雄伟，风景秀丽；登上后殿观景台，可以远眺日月潭。
- 📍 国家歌剧院 (外观) — 曾获普立兹克奖的日本建筑师伊东雄设计在这完美建筑之内，有三座专业剧场以及一个多功能空间「角落沙龙」。
- 📍 逢甲夜市 — 具许多创新的食物且种类多元，一直以来都深外籍旅客喜爱，更被台湾民众票选为「台中市十大观光景点」之一。

## 3 台中

(早/-/-)

- 📍 中社花海 — 占地广达6公顷的园区，是兼具赏花、休闲及娱乐的大型花卉农场，一年四季都有美丽的花海景观。
- 📍 鹿港老街 — 乾隆年间鼎盛时期的码头区，也保有大陆历史文化名城泉州的风味。
- 📍 埔里酒厂 — 一家观光酒厂，主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰薑酒。酒厂内有一个七彩霓虹灯的酒瓮隧道让您体验仿佛进入了时光隧道的感觉。
- 📍 高美湿地 — 台中最美海岸风景区，除了湿地生态丰富外，并可欣赏整排风力发电风车，为之壮观。

## 4 台中 🚌 台北

(早/午/-)

- 📍 伴手礼店：享受购买当地伴手礼。
- 📍 圆山大饭店 — 早年为台湾首屈一指的大型国际性饭店。目前所见的中国宫殿风格建筑于1973年落成，是台北地标之一。
- 📍 士林官邸花园 — 为蒋介石、宋美龄的官邸，分为平地区和山区。
- 📍 士林夜市 — 是台北市大规模的观光夜市，士林夜市拥有众多小吃美食，像是士林大香肠、蚵仔煎、臭豆腐、冰品及大饼包小饼等。

## 5 台北

(-/-/-)

自由活动或自费参加以下一日游。

自费项目A<含早餐>：RM 300/人(最少4人出发)

- 📍 野柳+阴阳海+黄金瀑布+九份+十分老街 (自费放天灯) + 饶河夜市

自费项目B<含早餐>：RM 500/人(最少4人出发)

- 📍 龟山岛赏鲸+张美阿嬷农场+三星葱体验农场 (葱油饼DIY)

自费项目C<含早餐>：RM 300/人(最少4人出发)

- 📍 淡水渔人码头+淡水老街+阳明山国家公园 (花钟+小油坑)

## 6 台北

(-/-/-)

- 📍 自由活动

## 7 台北 ✈️ 吉隆坡

(-/-/-)

- 📍 前往桃园机场乘坐班机返回家园。

购物站 🛒

茶艺馆 · 原住民特产中心 · 天禄艺术中心。

7 DAYS 6 NIGHTS

# Relaxing Taiwan





Tour Code: 7TRT (G5.5)



俊旅游 603-8060 1199





## 1 Kuala Lumpur Taipei Yilan

(MOB/D)

-  Tangweigou Jiaoxi Hot Spring Park — It is built with a cypress bath full of Zen, and the simple installation soothes the floating hearts of tourists.
-  Toucheng Leisure Farm (DIY Sky Lantern) — is located at Toucheng Township in Yilan County. It covered about 120-hectare of land, can enjoy the beautiful natural surroundings and experience the agricultural lifestyle in a relaxed way.





## 2 Yilan Taichung

(B/L/-)

-  Sun Moon Lake (exclude boat ride) — Situated in Yuchi Township, Nantou Country, Sun Moon Lake is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from the east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shaped like a crescent moon, hence the name.
-  Wen Wu Temple — Facing the lake with the mountain behind it is Wen Wu Temple. Its majestic presence is surrounded by beautiful landscapes. A climb up the observation deck of the back hall allows you to see Sun Moon Lake in the distance.
-  National Taichung Theater (Outlook) — designed in this perfect building, the Prizker Prize-winning Japanese architect Ito Kazuo has three professional theaters and a multi-purpose space "corner salon".
-  Fengjia Night Market — Has a wide range of creative food items and has been popular with foreign visitors for quite some time. Taiwanese have also voted it one of Taichung City's top 10 tourism attractions.





## 3 Taichung

(B/-/-)

-  Zhongshe Flower Market — Covering an area of 6 hectares, the park is a large-scale flower farm that combines flower viewing, leisure and entertainment. There are beautiful flower sea landscapes throughout the year.
-  Lu Gang Old Street — During the Qian Long period (about the middle of the 18 century) dock area, also retains the flavor of the historical and cultural city of Quanzhou.
-  Puli Winery Sales Center — It is a sightseeing winery that produces Shaoxing wine and Ailan liquor. There are wines tunnels with colorful neon lights which make you feel like in a time tunnel.
-  Gaomei Wetland — Taichung's most beautiful coastal scenic area, besides rich wetland ecology, and can enjoy the entire row of wind power windmills.

## 4 Taichung Taipei

(B/L/-)


-  Local Product Shop -Enjoy your shopping of the local food product.
-  The Grand Hotel — In the early years, it was the leading large-scale international hotel in Taiwan. The Chinese palace-style building currently seen was completed in 1973 and is one of the landmarks of Taipei.
-  Shilin Residence Park — Is Chiang Kai Shek and Song Mei Ling official residence is divided into flat areas and mountain area.
-  Shihlin Night Market — Considered to be the largest and most famous night market in the city Great place of local handicrafts, clothes, toys, tasty local snacks and souvenirs.

## 5 Taipei

(-/-/-)

Free day or own expenses join below 1 day tour.

Optional Tour A <with breakfast> : RM 300/person (Min 4-to-go)

-  Yehliu + Yinyang Sea + Golden Waterfall + Chiufen + Shihfen Old Street (Sky lantern by own expenses)+ Rao He Night

Optional Tour B <with breakfast> : RM 500/person (Min 4-to-go)

-  Guishan Island Whale-Watching + Zhang Mei Ama's Farm + Sansing Green Onion Farm (Scallion Pancake DIY)

Optional Tour C <with breakfast> : RM 300/person (Min 4-to-go)

-  Dansui Fisherman Wharf + Dansui Old Street + Yangmingshan National Park (Flower Clock + Xiaoyoukeng)

## 6 Taipei

(-/-/-)

-  Free day

## 7 Taipei Kuala Lumpur

(-/-/-)

-  Transfer to Taoyuan Airport for flight back home.

Shopping Stop   
Tea House, Aboriginal Local product, Pixiu Tianlu Art Center.



## 备注

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有关保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权利，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁 - 11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

## TERMS &amp; CONDITIONS

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
12. An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.